
Protokół  

Z XVI Zwyczajnego Posiedzenia Rady Studentów APS 

 z dnia 30.11.2015 

1. Otwarcie Posiedzenia. Posiedzenie prowadzi Komisarz Wyborczy, Mateusz Szczesny. 

2. Prezentacja kandydatek do Komisji Regulaminowej – Marta Kawka, Martyna Cukier i Paulina 

Kamińska 

3. Wybory Komisji Regulaminowej na kartach do głosowania. 

4. Prezentacja kandydatów na stanowisko Przewodniczącego Samorządu Studentów APS. 

5.1. Prezentacja Michała Mikulskiego 

5.2. Prezentacja Aleksandry Drążkiewicz 

       6. Wybory Przewodniczącego Samorządu Studentów na kartach do głosowania. 

       7. Prezentacja kandydata na Sekretarza Samorządu Studentów APS, Jakub Muracki 

8. Wybory Sekretarza Samorządu Studentów APS na kartach do głosowania. 

9. Wyniki głosowań: 

Komisja Regulaminowa. Głosowało osób: 29 

 ZA PRZECIW WSTRZYMUJĘ SIĘ 

Martyna cukier 25 2 2 

Marta Kawka 26 2 0 

Paulina Kamińska 25 2 2 

 

Przewodniczący Samorządu Studentów APS. Głosowało osób: 30 

 ZA PRZECIW WSTRZYMUJĘ SIĘ 

Aleksandra Drążkiewicz 25 1 1 

Michał Mikulski 3 1 1 

 

Sekretarz Samorządu Studentów APS. Głosowało osób: 30  

 ZA PRZECIW WSTRZYMUJĘ SIĘ 

Jakub Muracki 28 1 1 

Katarzyna Roszkowska 0 1 1 

 

9. Komunikaty Przewodniczącego Komisji ds. UOS, Krystiana Kuca – brak 

10. Uchwały Komisji ds. UOS 

1. Uchwała nr 166/11/14-15 o przyznanie środków dla Koła Naukowego Progressus na projekt 

„Karnawałowy wolontariat” Kwota wnioskowana: 500 zł Kwota przyznana: 500 zł 



 11. Komunikaty Przewodniczącej Komisji ds. Osób z Niepełnosprawnością, Aleksandry Mazurek 

Podziękowania za OSPAR, w tym ZSS i AZS. 

8.12 odbędą się warsztaty z dogoterapii 

12. Komunikaty Przewodniczącej Komisji Socjalno-Bytowej. Z Dniem 28.11.2015 Aleksandra 

Drążkiewicz złożyła rezygnację z pełnionej funkcji. Pełniącym obowiązki został Dawid Gawarzycki. 

Niebawem będą kolejne szkolenia z pierwszej pomocy organizowane przez Akamedik.  

Dyskusja o niewypłacaniu nowych stypendiów socjalnych przez Akademię, ponieważ miały się 

skończyć środki na kolejne stypendia socjalne. Przedstawiciele Zarządu dowiedzą się  dokładniej od 

Władz APS jakie są powody tej sytuacji i wspólnie postara się wypracować rozwiązanie.  

13. Komunikaty Przewodniczącej Komisji Kultury, Joanny Czubek 

W grudniu odbędzie się wigilia Samorządu Studentów połączona z kinem kapsel. Termin będzie 

podany później. 

14. Komunikaty Przewodniczącej Komisji Dydaktycznej, Karoliny Jabłońskiej 

Podczas wyjazdu Szkoleniowego dostaliście informatory o Samorządzie, proszę o informacje co 

można w nim poprawić.  

W sprawie usprawiedliwienia nieobecności na zajęciach, które mieliście podczas wyjazdu 

szkoleniowego proszę o zgłaszanie się do mnie. 

Zaproszenie na tydzień promocji 1-3.12 

15. Sprawy różne  

Stan sprzedanych i zamówionych kalendarzy przez studentów. Zostało sprzedanych ok. 400 sztuk, ok. 

300 - 350 jest jeszcze zamówionych.  

Zostanie przeprowadzona ewaluacja Wyjazdu Szkoleniowego Rady Studentów. 

Rozmowa o obecności na szkoleniu z bezpieczeństwa imprez masowych trwającego podczas 

Posiedzenia. Efekt: Izabela Sosnowska podzieli się swoją wiedzą na ten temat z Komisją Kultury. 

Zapytanie do Komisji Regulaminowej o zasadność stwierdzania funkcji pełniącego obowiązki w 

przypadku wakatu na stanowisku członka zarządu. 

16. Zamknięcie Posiedzenia. 


